
Jaarverslag 2022/2023 bestuur  Het Venster Veenendaal  

 

Van de bestuurstafel 

Vanaf de bestuurstafel bezien is het een druk jaar geweest. Tot aan de extra ALV op 14 december 

2022 functioneerde slechts een interim bestuur bestaande uit Wil Gouda en Martin Schuitemaker. 

Tijdens de ALV (14 december 2022) werd een nieuw bestuur gekozen bestaande uit Wim van Keulen 

als voorzitter en Herman de Rijk als algemeen bestuurslid. 

Boekhouding  

Door het aftreden van Wil Gouda als penningmeester/boekhouder is er in de daarop volgende 

maanden, met instemming van de ALV, hard gewerkt om de boekhoudkundige taken over te dragen 

aan een extern boekhoudkantoor, Boekjaar 5. Tijdens de ALV van 15 april 2023 werd Ingrid van Rhee 

benoemd tot penningmeester zonder bestuurlijke taken. 

Herzieningen  

Het bestuur is dit jaar voortvarend aan het werk gegaan om met name de randvoorwaarden bij te 

stellen en doet dat door veel zaken tegen het licht te houden. Er is bijvoorbeeld gewerkt aan een 

noodzakelijke herziening van zowel de statuten als het huishoudelijk reglement.  

Deze zullen tijdens de najaars-ALV ter goedkeuring worden aangeboden. 

Hierna dienen deze nog te worden goedgekeurd door het hoofdbestuur Vrijzinnigen Nederland en bij 

een notaris te worden gepasseerd. 

Verhuur 

Het Venster wordt ook regelmatig verhuurd aan externe partijen en/of leden. Na kort 

marktonderzoek bleek het tijd te worden om onze verhuurvoorwaarden en tarieven aan te passen. 

Hierbij was de leidraad: gelijke monniken, gelijke kappen. Ook dit voorstel wordt ter goedkeuring aan 

de leden voorgelegd tijdens de najaars ALV 2023. 

Toekomst 

Het huidige bestuur ziet een goede toekomst voor Het Venster en wil deze zeker stellen met een 

sluitende begroting voor de komende jaren. Dit betekent dat er ook naar de inkomsten gekeken 

wordt. Niet alleen de (vaste) bijdrage van de leden/donateurs, maar ook naar de opbrengsten uit 

lezingen en andere activiteiten. 

Algemeen 

Het huidige bestuur bestaat uit 3 leden waarvan 1 lid geen bestuurlijke taken heeft. Aan 

enthousiasme en werklust ontbreekt het niet. Het blijft echter zeer wenselijk dat er versterking komt 

in het bestuur, mede gezien de ambitie om Het Venster klaar voor de toekomst te maken. 

 

Wim van Keulen, Ingrid van Rhee en Herman de Rijk 

 


